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1, baby alive every day, we are the most important treasure \'s grace, the enjoyment of God has given us a passion for li...
1, baby alive every day, we are the most important treasure \'s grace, the enjoyment of God has given us a passion for life, in God\'s care for each other, must be grateful to God, because our lives have been regarded as precious lord, we want to cherish well! Kiss -
　　1、宝贝在活着每一天里，我们最重要的是珍惜主给的恩典，享受上天赐予我们的激情生命，在神的关怀下彼此互相关爱，一定要对神心存感激，我们的生命因为有主一直视为宝贵，我们都要珍惜噢!吻------
　　2, baby when you see this message, I was to pray for you, pray you happy now than in the past, today than you were yesterday, this year than last year on happiness, now I have become a prince to stand beside you. Prays for heavenly blessing you forever to be light of heart from care.
　　2、宝贝当你看到这条短信时，我正在向主为你祈祷，祈祷你此时比过去开心，今天比昨天快乐，今年比去年幸福，此刻我也变成王子站在你身边。祝福你永远无忧无虑。
　　3, baby now I pray to God, our love forever! Although love is a very complicated way, but down to master seeking answers, we can form the truth before the Lord, moved days moved God, for the LORD put one\'s heart and soul into! Meet with you show grace.
　　3、宝贝我此时向天主祈求，我们的爱情永长流!虽然爱的方式很复杂，但跪地给主求解答，我们爱可在主前表真情，感动天来感动神，全心全意渴望主!与你相遇显恩宠-----
　　4, baby when we repent of faith, the life of Christ has been raised in the US, the Scripture says\" live no more I, but the LORD liveth in me\", so may the Lord bless you my dear you have to happiness, believe that your life is full of the Holy Spirit, the Lord bless you.
　　4、宝贝当我们悔改信主之时，基督的生命就已经复活在我们的身上了，经上说“活着的不再是我，乃是主在我里面活着”，所以愿主祝福我亲爱的女人你要幸福，相信你的生命充满着圣灵，主会保佑你的。
　　5, baby you know Lord are cheering for you! The Lord is giving you strength, trust in God\'s help recover soon, it will bring you the wings to fly, since you can soar to great heights.
　　5、宝贝你可知道主现在正在为你欢呼!主正在给你力量，相信你在主的帮助下很快恢复，它将给你带去飞翔的翅膀，让你从此可以展翅高飞。
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